
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissies en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over 
de concept-agenda’s voor de raad en 
de commissies. Het raadspresidium 
houdt zich ook bezig met procedures 
en het functioneren van de raad in 
algemene zin. Voordat de raad besluit, 
worden de onderwerpen eerst in 
de raadscommissie besproken. De 
raadscommissie neemt geen besluiten, 
maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft 
in de gemeente. Heeft u vragen of 
wilt u iets onder de aandacht van 
een raadslid brengen? Dat kan. 
Op de website van de gemeente 
Lisse (www.lisse.nl/bestuur-en-
organisatie/gemeenteraad) staan de 
contactgegevens van de raadsleden. 
In de openbare fractievergaderingen, 
die meestal op de maandag voor 
de commissie- en raadsvergadering 
plaatsvinden, bent u van harte welkom 
en heeft u de mogelijkheid om in te 
spreken.

Inspreken in de raad of commissie
Wilt u iets kwijt over een onderwerp 
in de commissie dan kunt u bij het 
agendapunt ‘Burger aan het woord’ 
inspreken. In de raad kunt u alleen 
inspreken over onderwerpen die 
op de raadsagenda staan. Elke 
spreker krijgt maximaal 5 minuten, 
waarna de raads-/commissieleden 
de mogelijkheid krijgen om u vragen 
te stellen. Wilt u inspreken in de 
commissie of de raad, meldt u zich 
tenminste 2,5 uur voor het begin 
van de commissievergadering of de 
raadsvergadering aan bij de griffie via 
14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 
naam, adres en telefoonnummer en 
het onderwerp waarover u het woord 
wilt voeren.

Bent u onze Gast van de raad?
De gemeenteraad wil graag haar 
inwoners leren kennen en nodigt 
u daarom graag uit als ‘Gast van 
de raad’. Voorafgaand aan de 
raadsvergadering ontvangt u 
de agenda en de bijbehorende 
stukken. U wordt op de avond van 
de raadsvergadering om 19.15 uur 
ontvangen door burgemeester, de 
griffier en een raadslid. Zij geven 
uitleg over wat het gemeentebestuur 
doet en de raadsagenda van 
die avond. Na afloop kunt u met 
raadsleden napraten. Aanmelden via 
14 0252 of griffie@lisse.nl.

‘Duurzame energie heeft prioriteit, maar er is meer duidelijkheid nodig over kansen en mogelijkheden’

Lisse en de energietransitie
Net als andere gemeenten heeft Lisse veel 
te doen als het gaat om het opwekken van 
schone stroom en het besparen van energie. 
De gemeenteraad ging op bezoek bij de 
buurtbatterij in Voorhout om te kijken of dit 
idee ook in Lisse haalbaar zou zijn. Op deze 
raadspagina laten Cor de Groot (Nieuw Lisse) 
en Bas de Weijert (PvdA) hun licht schijnen 
op de energieverzorging van de toekomst.

Wat is een buurtbatterij?
De Groot: “Een bouwbedrijf 
in Voorhout heeft een 
nieuwbouwproject opgezet. 
De woningen daar wekken op jaarbasis 
meer energie op dan ze verbruiken. Er is 
een batterij in de wijk geplaatst, die de 
opgewekte zonnestroom op kan slaan. De 
batterij haalt de pieken uit het net en houdt 
de stroom in de buurt.”

Is deze vorm van 
energieopslag ook voor Lisse 
geschikt?
De Weijert: “Het is zeker een 
interessant concept om de elektriciteit te 
verdelen en minder pieken op het net te 
hebben. Het is goed dat ze het in Voorhout 
proberen en voor Lisse lijkt me nu de 
eerste opgave om de ontwikkelingen daar 
te volgen. Afhankelijk van de ervaringen 
in Voorhout en elders kijken we of het ook 
voor ons geschikt is.”

De Groot: “Lisse heeft van de omliggende 
gemeenten het hoogste percentage huizen 
met zonnepanelen. Het is zonde om de te 
veel opgewekte stroom dan niet op te slaan 
op de een of andere manier. Een buurtaccu 
is daarvoor wat mij betreft een mooie optie. 
Het lijkt me efficiënter dan werken met 
thuisaccu’s.”

Dus er komt op korte termijn een 
buurtbatterij in Lisse?
De Groot: ”Dat verwacht ik niet. Een heel 
belangrijk discussiepunt bij de buurtbatterij 
is het eigenaarschap. Dat is belangrijk. 
De eigenaren bepalen hoe de stroom van 
de batterij verdeeld mag worden. Een 

netbeheerder mag geen eigenaar zijn. De 
gemeente mogelijk wel. Privé-eigendom is 
ook mogelijk. In Voorhout is het bouwbedrijf 
de eigenaar en bij nieuwbouwprojecten 
kan ik me voorstellen dat de nieuwe 
huiseigenaren gezamenlijk eigenaar worden. 
Bij bestaande bouw zou je alle bewoners 
moeten overtuigen. Dat wordt al lastiger.”

De Weijert: “Het is belangrijk om de 
discussie over energieopslag in een bredere 
discussie te plaatsen. Een buurtbatterij 
is goed voor de beperking van de CO2-
uitstoot, maar er speelt meer. We hebben 
een watercrisis, een stikstofcrisis en sowieso 
gebruiken we met elkaar bijvoorbeeld ook te 
veel grondstoffen. En voor zo’n batterij zijn 
weer heel veel grondstoffen nodig. Voor een 
beslissing over de buurtbatterij moeten al 
die punten worden overwogen.”

Wat gebeurt er in Lisse al wel op het 
gebied van de energietransitie?
De Weijert: “De hele grote stappen – denk 
aan de plaatsing van windmolens aan de 
gemeentegrens – zijn nog niet gezet. Er zijn 
bijvoorbeeld wel gesprekken gaande over 
het overkappen van het parkeerterrein bij 
FC Lisse met zonnepanelen. Maar het kost 
allemaal tijd. Voor we investeren, moet eerst 
duidelijk zijn of de oplossingen, denk aan een 
buurtbatterij, echt zinvol zijn voor het dorp.”

De Groot: “Lisse staat nog helemaal aan 
het begin. Ik hoop dat we bij het vormgeven 
van het parkeerbeleid stappen kunnen 
zetten met het plaatsen van laadstations. 
Dat voorkomt dat er overal in de wijken 
laadpalen opdoemen en werkt een 

efficiënter energiegebruik in de hand.”

Wat kan de gemeente nog meer doen?
De Groot: “De vraag naar energie blijft maar 
groeien. We moeten dus ook kijken naar 
het verbruik. De gemeente kan de mensen 
informeren over besparing of isolering.”

De Weijert: “Vermindering van de vraag 
wordt echt de cruciale vraag voor de 
komende tijd. We gebruiken meer stroom 
en minder energie uit andere bronnen. 
Netbeheerder Liander moet enorm 
investeren om het elektriciteitsnet de 
komende jaren in de lucht te houden. Als er 
minder energie nodig is, hoeven we minder 
op te wekken en op te slaan en lossen we 
een groot deel van het probleem op.”

En willen de mensen daar aan meewerken?
De Weijert: “Ik merk dat mensen de 
onderwerpen duurzaamheid, milieu en de 
toekomst belangrijk vinden. Maar ze zoeken 
duidelijkheid. Daarvoor kijken we ook naar Den 
Haag: de mensen willen weten op welke vormen 
van energie ze hun pijlen moeten richten.”

Toolbox Liander
Antwoorden op vragen over energie, 
bijvoorbeeld: ‘het stroomnet is vol, 
wat betekent dat voor mij?’ of ‘waar 
moet ik rekening mee houden bij het 
verduurzamen van mijn huis?’ heeft 
netbeheerder Liander verzameld in een 
informatieve toolbox. Deze is hier te 
vinden: https://www.liander.nl/partners/
overheden/toolbox.

Vraag van Richard van der 
Wiel (PvdA/Groenlinks)
“Lisse zit in financieel slecht 
weer. In het raadsakkoord 

staat dat we structurele inkomsten willen 
generen uit andere bronnen dan de 
belastingen verhogen voor de Lissers. 
Heeft het CDA, met hun wethouder aan de 
knoppen, daar ideeën over en durven zij 
creatief te doen op dit gebied?”

Antwoord van Frank 
Mélotte (CDA)
“Het CDA staat voor een 

financieel gezond huishoudboekje. Net als 
thuis is het voor de gemeente belangrijk 
om de geldzaken goed op orde te hebben. 
We moeten dus een balans vinden tussen 
uitgaven en inkomsten. We willen namelijk 
goed zijn voor de Lisser, maar dat mag 
niet leiden tot steeds maar hogere kosten 
via gemeentelijke belastingen. Het CDA-
Lisse is dus niet voor het verhogen van de 
OZB.

Het gaat niet heel goed met de financiën 
van Lisse. We betalen voor de mooie 
faciliteiten die we hebben (theater én 
sport) en voor de bezuinigingen in de zorg 
die de rijksoverheid over ons heen hebben 
afgeroepen.

Het CDA staat daarom voorop om 
creatieve mogelijkheden te bedenken. 
De wethouder financiën onderzoekt 
de mogelijkheden om belasting te 
heffen over vermakelijkheden. Als 
gemeenteraad moeten we weten voor 
welke evenementen we belasting kunnen 
heffen. Daarná is het de vraag of dat 
ook altijd wenselijk is. Het CDA-Lisse wil 
de harddraverij en het corso niet kapot 
belasten!

In het nieuwe werken is het niet ‘onze 
wethouder’. Wél zijn we blij dat de 
wethouder uit het CDA al heel snel de raad 
zal informeren.”

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Estafettevraag

Agenda
• Raadscommissie, dinsdag 16 mei
• Raadscommissie (uitloop), 

woensdag 17 mei
• Fractieberaden, maandag 22 mei
• Raadsvergadering, donderdag 25 mei

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.
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